





7天5晚 布里斯本+黄金海岸

吉隆坡/新加坡(飞往)布里斯本

1 机上用餐

欢迎您与第一旅游畅游澳洲布里斯本+黄金海岸

2 午餐

布里斯本 - 黄金海岸

早晨,抵达布里斯本机场后,开始您在澳洲-布里斯本/黄金海岸之旅。

前往【天堂农庄】半日游,著名农庄主题公园,致力于为游客提供正宗的澳大 利亚农场体验。动物互动体验: 考拉抱抱; 袋鼠喂食; 羊驼村

农场表演:剪羊毛表演;牧羊犬表演。

随后前往黄金海岸。

住宿 4* The Island Gold Coast or similar



【电影世界】

酒店早餐 / 晚餐

酒店早餐后,前往【电影世界】

著名主题公园。它由华纳兄弟公司运营,以其电影和电视节目主题的游乐设施 和景点而闻名。著名游乐设施:超人逃生,正义联盟3D暗骑,蝙蝠侠夜行者

表演和活动: 星光大道游行; 真人特技表演; 4D电影体验 随后,返回黄金海岸。

住宿 4* The Island Gold Coast or similar

【海洋世界】

酒店早餐 / 晚餐

酒店早餐后,前往【海洋世界】

它结合了海洋生物展示、教育项目和刺激的游乐设施,是家庭和自然爱好者的 理想旅游目的地。著名游乐设施:海豚表演,企鹅展区,鲨鱼湾,北极熊展 区, 海狮剧场。

住宿 4* The Island Gold Coast or similar

自由活动

5 酒店早餐

酒店早餐后,自由活动,您可以自由探索着美丽的黄金海岸。

住宿 4* The Island Gold Coast or similar



黄金海岸 - 布里斯本 (市区观光)

酒店早餐 / 午餐 / 晚餐

酒店早餐后,离开黄金海岸,前往布里斯本。

参观【鲍鱼世界 The Abalone World】

【酒庄之旅 & 品酒体验】:参观酒庄、品酒、于【Sirromet酒庄】的托斯卡纳露 台享用两道式午餐及一杯葡萄酒 (儿童包含参观、儿童餐及软饮)

布里斯本市区观光: **唐人街,圣约翰座堂,南岸公園,故事桥**等

4*Royal Park on the Brisbane or similar

布里斯本 (飞往) 吉隆坡 / 新加坡

酒店早餐

酒店早餐后, 自由活动至接送前往机场





Singapore / Kuala Lumpur Airport (Flight) Brisbane

Meal on Board

Welcome to a unique experience for this Australia Trip. Assemble at certain meet up point and Transit to Singapore Changi International Airport. Aboard your pleasant flight to Queensland-Brisbane and start for a pleasant travel.



Brisbane - Gold Coast

Lunch

Upon arrival, begin the journey with Brisbane city and Gold Coast.

Visit Paradise Country, one of the Gold Coast's most popular farm-style attractions, offering an authentic taste of Australian rural life.

After that, transfer to Gold Coast - Surfer Paradise.

Meal 4* The Island Gold Coast or similar





Movie World

Breakfast at Hotel / Dinner

Movie World on the Gold Coast, Australia, officially known as Warner Bros. Movie World, is a popular theme park that offers a variety of attractions and entertainment options based on Warner Bros.

Enjoy rides and roller coasters: Superman Escape; DC Rivals HyperCoaster; Batwing Spaceshot. Shows and Entertainment: Hollywood Stunt Driver, Star Parade, 4D Movie experience and more.

Visitors can meet and take photos with popular characters such as Batman, Wonder Woman, Bugs Bunny, and the Scooby-Doo gang.

Meal 4* The Island Gold Coast or similar



Sea World

Breakfast at Hotel / Dinner

Sea World on the Gold Coast, Australia, is a marine mammal park, oceanarium, and theme park located in Main Beach. It combines marine animal exhibits with thrilling rides and family-friendly attractions.

Marine Animal Exhibits: Dolphin Nursery Pool; Penguin Encounter; Shark Bay; Polar Bear Shores. Show and Presentations: Affinity Dolphin Presentation; Seal Guardians Presentation; Jet Stunt Extreme

Meal 4* The Island Gold Coast or similar



Breakfast at Hotel, Lunch

After breakfast, your free time to explore Gold Coast.

Meal 4* The Island Gold Coast or similar



Gold Coast - Brisbane

Breakfast at Hotel

After breakfast, transfer to Brisbane.

Visit Abalone World

Winery Tour & Taste - Tour, Tasting, 2 Course Lunch at the Tuscan Terrace with a Glass of Wine @ Sirromet Winery (Child – tour with child meal and soft drink only)

After, Brisbane City Tour.

Meal 4* The Island Gold Coast or similar



Brisbane (Flight) Singapore / Kuala Lumpur Airport

Breakfast at Hotel

After breakfast, Free until transfer to Airport





Travel Information

Currency

Australian Dollar AUD 1.00 = (+/-) MYR 3.20

Time Zone

GMT +10 (2 hours ahead MYS Time)
Except:- Perth GMT + 8 (Same as Malaysia Time)

Phone Code

+61

Weather

 Spring
 (Sep - Nov)
 9°C - 19°C

 Summer
 (Dec - Feb)
 14°C - 25°C

 Autumn
 (Mar - May)
 10°C - 20°C

 Winter
 (June - Aug)
 6°C - 14°C

PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:

- 1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
- 2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
- 3. Confirm depart group minimum 10 person, 15 person arrange Tour Leader Services

TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://www.top-one.com.my/more/tnc .
- 5. Basic confirm departure group size are minimum 10.
- 6. All Pictures shown are for illustration purpose only.

配套基本条款

- 1. 所有行程景点以中文讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
- 3. 成团人数为10人。15人以上安排领队。

旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

条规:

1.所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定, 恕不另行通知。

2.若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行 程或取消行程的权利。

3.每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。

4.详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。

5.基本成团人数为10人。

6.以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

第一旅游机构(马)有限公司

Rea no. 198601004822 KPL1000

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Address: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor Darul Ta`zim, Malaysia









Contact:

联系:

update: 21 July 2025 1:24 pm